
    ÖIS Skidsektion – Verksamhetsberättelse 2022 
 
 
Styrelsen 
 
Ordförande: Peter Nilsson 
Sekreterare: Charlotte Rydefjärd 
Kassör: Stefan Davidsson 
 
Styrelsen har haft 3 möten under året i syfte att planerar verksamheten samt för utvärdering av 
aktiviteter. 
 
Aktiviteter 
 
Vi har arrangerat fixar dagar då vi har röjt och underhållit elljusspåret 
 
Snön uteblev hela vintern så det blev tyvärr inga skidspår 
 
Tyvärr blev det inget barnens vasalopp (Pga. Snöbrist) som vi hade för avsikt att genomföra. 
 
Ävern ÖIS loppet fick vi ställa in Pga. sjukdom 
 
Ca. 25 åkare från Öis deltog i något av vasaloppets olika lopp. 
 
 
 
 
 
 
Ölmstad 2023-01-23 
 
 
 
 
Peter Nilsson 


